
Kullabygdens Ornitologiska Förening, KOF 

Dagordning årsmöte 2015‐03‐04 
 

Föreningens medlemmar kallas och hälsas hjärtligt välkomna till årsmötet,  
som stadgeenligt hålls enligt följande dagordning:    

1.         Val av mötesordförande 

2.         Val av mötessekreterare 

3.         Val av två justeringsmän 

4.          Fråga om mötet behörigen utlysts 

5.          Verksamhetsberättelsen uppläses 

6.    Godkännande av Verksamhetsberättelsen 

7.    Presentation av resultat‐ och balansräkning  

8.    Revisorernas berättelse 

9.    Godkännande av resultat‐ och balansräkning  

10.    Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för 2014 

11.    Val av kassör för föreningen för två år 

12.    Val av tre ordinarie styrelseledamöter för två år 

13.    Val av två styrelsesuppleanter för ett år 

14.    Val av två revisorer för ett år 

15.    Val av en revisorssuppleant för ett år 

16.    Val av ledamöter i valberedning för ett år 

17.    Fastställande av årsavgift för nästkommande år.  

         Medlem 125kr, familjemedlem 10kr och utlandsboende 175kr 



18.    Förslag som skriftligen tillsänts styrelsen 

19.    Omröstning om stadgeändring 

20.    Beslut om stadgeändring 

21.    Övriga frågor  

                     Fotogalleri på hemsidan.  

                     Kamera hos falkarna i Helsingborg 
                     Plattformar och torn  

 Vattenråd för Råån och Vegeå  

  

22.    Mötet avslutas 

 
Presentation av KOFs kommittéer, samt avtackningar sker direkt 

efter årsmötets slut. Därefter blir det bildvisning. Johan Stenlund 

visar tillsammans med Håkan Johansson bilder på fåglar och natur 

från Azerbajdzjan. 

    



VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR 

KULLABYGDENS ORNITOLOGISKA FÖRENING, KOF. 
- 2014 - 

 

Styrelsens sammansättning verksamhetsåret 2014 

Ordförande   Hans Nordius  

Kassör   Lars-Bertil Nilsson 

Vice ordförande  Mikael Jönsson 

Mötessekreterare  Erik Svensson 

Medlemsansvarig  Carina Palm 

Styrelsemedlemmar  Lars Hallbeck, Tommi Sandberg och Karl-Erik Söderqvist.  

Suppleanter   Thomas Blomsterberg och Tobias Christoffersson.  

Revisorer   Jonas Nykvist och Lisbeth Westerblad.  

Revisorssuppleant Anders Henriksson  

Valberedning  Ulrik Alm, Håkan Johansson och Thomas Svanberg. 

 
Verksamhet 

Ett 20-tal personer arbetar i våra kommittéer – Hemsida, Medlemsblad, Fågelskydd, 

Program och Fågeltorn. Med exkursionsledare och styrelse inräknade har föreningen 

ett 40-tal funktionärer. 

Medlemsantalet var vid årets slut 381 fullbetalande medlemmar och 156 familje-

medlemmar. Summa 537 medlemmar, vilket är en ökning med hela 33 medlemmar 

sedan 2013.  

Sex protokollförda styrelsemöten genomfördes under året. Föreningens årsmöte 

hölls på Gunnestorps Gård den 5 mars med 71 deltagare. I november höll styrelsen 

ett planeringsmöte, med kommittémedlemmar och andra funktionärer inbjudna. 

En nyhet för våren var de regelbundna Måndagsexkursionerna som gjorde att KOF 

sammanlagt genomförde 20 exkursioner inom rapportområdet – nytt rekord. 

Föreningskvällar anordnades vid tre tillfällen i samarbete med Studiefrämjandet och 

lokala Naturskyddsföreningar. KOF arbetade utåtriktat vid Fågelskådningens Dag på 

Fredriksdal och vid invigningen av reservatet Bruces skog i Helsingborg, samt vid 

Falsterbo Bird Show. Föreningen ingick också i år i Programrådet för Naturum 

Kullaberg och medverkade vid Reservatets Dag.  

En annan nyhet för 2014 var KOF-dagen i Utvälinge – en välbesökt och mycket 

lyckad trivseldag med varierade aktiviteter och förtäring ute i det fria för medlemmar 

och andra intresserade i alla åldrar.  



 

 

Medlemsbladet Fåglar i Nordvästskåne utkom med två mycket uppskattade 

temanummer och utökades till 24 sidor per nummer. Rykande färsk information gavs 

på föreningens hemsida – aktuella fågelobservationer, diskussionsforum, foton, 

information om fågellokaler och mycket mer. KOF finns även på Facebook. 

Den femte häckfågelinventeringen av Kullabergs nära 10 km2 stora naturreservat 

genomfördes av ett 30-tal KOF-medlemmar. Forskningsbidrag till inventeringen 

söktes och beviljades från Gyllenstiernska Krapperupstiftelsen.  

Föreningen har tagit fram en ny logotyp, en detaljrikt tecknad mindre lira, som 

ersätter tidigare siluettbild av samma art. Till exkursionsledare och andra funktionärer 

har KOF införskaffat västar med den nya föreningssymbolen tryckt på ryggen.  

Strövelstorps byalag har till sin skyltning fått information om vilka fåglar man kan se 

längs Vegeåleden. KOF har lämnat in remissvar till länsstyrelsens projekt Vägen till 

ett biologiskt rikare Skåne, samt fortsatt vara Artväktare för pilgrimsfalkarna i Skåne.  

Föreningen berikades under hösten med en ny kommitté – Fjärilar och trollsländor. 

Under advent fanns på hemsidan dagliga kåserier om vinterfåglar i vår närhet. 

27 januari 2015 
Styrelsen 

 

 



Valberedningens förslag inför årsstämma 2015‐03‐04 

 

Namn  Funktion    Mandat t.o.m 

Hans Nordius  Ordförande    2016 

Lars‐Bertil Nilsson  Kassör    2017 omval 

Karl‐Erik Söderqvist  Ledamot    2016 

Tommi Sandberg  Ledamot    2016 

Lars Hallbeck  Ledamot    2016 

Tobias Christoffersson  Ledamot    2017 nyval 

Thomas Blomsterberg  Ledamot    2017 nyval 

Anna‐Lena Harmsund  Ledamot    2017 nyval 

 

Rolf H Hansson  Suppleant    2016 nyval 

Thomas Therne  Suppleant    2016 nyval 

Carina Palm  Adjungerad ledamot  2016 nyval 

 

Lisbeth Westerbladh  Revisor    2016 omval 

Jonas Nykvist  Revisor    2016 omval 

Anders Henriksson  Revisorsuppleant  2016 omval 

 



VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR

KULLABYGDENS ORNITOLOGISKA FÖRENING 2015.

Styrelse 

Ordförande Hans Nordius 

Kassör och medlemsansvarig Lars-Bertil Nilsson

Vice ordförande Karl-Erik Söderqvist

Mötessekreterare Thomas Blomsterberg 

Styrelsemedlemmar Tobias Christoffersson Lars Hallbeck 

Anna-Lena Harmsund Tommi Sandberg  

Suppleanter   Rolf H Hansson Thomas Terne
__________________________________________________________________________

Revisorer Jonas Nykvist och Lisbeth Westerblad. 

Revisorssuppleant Anders Henriksson 

Valberedning Ulrik Alm, Håkan Johansson och Thomas Svanberg.

Verksamhet

    Cirka tjugofem personer jobbar i våra arbetsgrupper – Program – Medlemsblad – 

Fågelskydd – Obsplatser – Webb – Fjärilar och trollsländor. Totalt har föreningen 

runt fyrtiofem funktionärer, för vilka hölls ett Informationsmöte. Medlemsantalet var 

vid årets slut 403 fullbetalande medlemmar och 174 familjemedlemmar. Totalt 577 

medlemmar, vilket är en ökning med 40 medlemmar sedan 2014. Åtta protokollförda 

styrelsemöten genomfördes under året – en ökning med två. Årsmöte med 

bildvisning hölls på Gunnestorps Gård den 4 mars, med ett sjuttiotal deltagare. 

    

    De populära Måndagsexkursionerna återkom under våren. Hela nitton exkursioner

och andra uteaktiviteter genomfördes totalt. Föreningskvällar anordnades vid tre 

tillfällen, i samarbete med Studiefrämjandet och lokala Naturskyddsföreningar. 

Vår trivseldag KOF-dagen hölls på nytt i Utvälinge, med god uppslutningen med 

tanke på det regn och rusk som rådde.

    

    Ringmärkning utfördes på Örby ängar, Själrönnen och i Hasslarp. Remissvar 

lämnades till Bjuvs kommun och Helsingborg stad i naturskyddsärenden, samt till 

länsstyrelsen i tre vindkraftsärenden. Dagliga bilder och kåserier om vinterfåglar på 

Facebook under advent ökade besöksantalet även till vår vanliga hemsida.



Verksamhet 

 Två nummer av Fåglar i Nordvästskåne gavs ut, med utökat sidantal. 

 Informationsfoldern Det är något visst med fåglar skapades 

 Kommunornitologer utsågs i samarbete med SkOF

 Till Fågelskyddsmöte i SkOFs regi skickades representanter 

 Vid Fågelskådningens Dag på Fredriksdal hade vi funktionärer på plats 

 I Programråd för Naturum Kullaberg var vi delaktiga

 Uppdraget som Artväktare för pilgrimsfalkarna i Skåne fortsatte

 Ny Webbkamera hos falkarna i Helsingborg sponsrades av Lantmännen
                                                       

 Uggleholkar sattes upp inne i lador, i samarbete med gårdsägare.

 Vid uppsättning av Storkplattform på Vegeholms slott konsulterades vi 

 Till Natursidan lämnades kommentar om en aggressiv svartfågel i Pålsjö skog

 Till Anser skickades en första artikel om inventeringen på Kullaberg 

 En polisanmälan om Jaktbrott gjordes

 Scouter från Ekeby guidades på Sandön

 En Styrelseresa till Öland gjordes

 Våtmarksfågelinventeringen planerades 

 De uppskattade Pubkvällarna vår och höst fortsatte 

 Vid vårmarknaden Kullapåsk i Höganäs sålde vi holkar och informerade

 Vår hemsida fick fler besök – Facebooksidan var draglok för ökningen

Styrelsen



Protokoll årsmöte 4 mars 2015
Kullabygdens Ornitologiska Förening

150304 Plats: Gunnestorps gård
  

1.         Mötet öppnas av Hans Nordius

2.         Val av mötesordförande

Beslut: Hans Nordius

3.         Val av mötessekreterare

Beslut: Thomas Blomsterberg

4.         Val av två justeringsmän

Beslut: Mikael Jönsson, Erik Svensson

5.          Fråga om mötet vederbörligen utlysts

Beslut: Ja

6.          Verksamhetsberättelse. Se bilaga II.

Ordförande läser denna högt inför deltagarna.

7.  Godkännande av Verksamhetsberättelsen

Beslut: Ja!

8.  Presentation av resultat- och balansräkning. Se bilaga III 

Lars-Bertil Nilsson, kassör, redogör.



9.  Revisorernas berättelse. Se bilaga IV

Lisbeth Westerbladh redogör.

10.  Godkännande av resultat- och balansräkning 

Beslut: Ja

11.  Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för 2014

Beslut: Ja

12.  Val av kassör för föreningen för två år

Beslut: Omval av Lars-Bertil Nilsson

13.  Val av tre ordinarie styrelseledamöter för två år

Beslut: Thomas Blomsterberg, Tobias Christoffersson, Anna-

Lena Harmsund

14.  Val av två styrelsesuppleanter för ett år

Beslut: Rolf Hansson, Thomas Terne

15.  Val av två revisorer för ett år

Beslut: Lisbeth Westerbladh, Jonas Nykvist 

16.  Val av en revisorssuppleant för ett år

Beslut: Anders Henriksson



17.  Val av ledamöter i valberedning för ett år

Beslut: Thomas Svanberg, Ulrik Alm, Håkan Johansson

18.  Fastställande av årsavgift för nästkommande år: 

Medlem 125kr, familjemedlem 10kr och utlandsboende 

175kr.

19.  Förslag som skriftligen tillsänts styrelsen: inga förslag.

20.  Omröstning om stadgeändring: Beslut sedan föreg. år. 

21.  Beslut om stadgeändring: Ja!

22.  Övriga frågor:

                   Fotogalleri på hemsidan. 

Kamera hos falkarna i Helsingborg: Erik Svensson            
redogör.   

Plattformar och torn: Lars Carlsson redogör för  
Brogårda. 

Vattenråd för Råån och Vegeå: Lars-Bertil Nilsson 
redogör.

 
23.  Mötet avslutas: 

Ordförande Hans Nordius avslutar mötet.


